

City Greater Dandenong Parking Restrictions and Fines

Parking restrictions are necessary to ensure motorists get fair and reasonable access to parking spaces. Most parking restrictions within the municipality are defined by the State Government under the Road Safety Act 1986.

If you receive a fine, you have two options:

- **Pay the penalty by the due date shown on the front of the notice**
You can mail payment by cheque or money order; pay in person at our Dandenong, Springvale or Parkmore Council customer service centres; with credit card over the phone, or via the internet – click here to access the payment link .

OR

- **Dispute the fine by writing to the address on the fine**
Your letter must say clearly why you think the fine is unfair. You can also choose to write the letter in your preferred language. If nominating another person as the driver, you must use a Statutory Declaration. Council will answer your appeal within 15 working days. You must include your contact details ie postal or email address, the infringement notice number and/or the registration number of your vehicle, so that Council can provide you with a response.

Greater Dandenong 市議會泊車限制規定與罰款

泊車限制規定對於確保汽車駕駛者獲得公平合理的泊車位是必要的。市內的大多數泊車限制規定都是州政府根據《1986年道路安全法》（Road Safety Act 1986）制定的。

如果收到罰款通知單，您有兩個選擇：

- **按照通知單正面載明的期限繳交罰款**
您的繳交方法包括：郵遞支票或郵政匯票；親往我們的 Dandenong、Springvale 或 Parkmore 市議會客戶服務中心；或者透過電話或互聯網使用信用卡——點擊這裏即可登入付款連結

或者

- **給罰款單上的地址寫信對罰款提出質疑**
您在信中必須明確說明您認為罰款不公平的理由。您可以自選語言寫信。如果提出司機是別人，您必須提供宣誓書作證明。市議會將在 15 個工作日內對您的訴求作出答覆。您必須在信中提供您的聯絡資料，例如郵遞或電郵地址、違例通知單編號和/或您的車輛登記號碼，以便市議會可以對您作出回應。

Chinese Traditional (Hong Kong)

If you have any questions about these services, contact the City of Greater Dandenong on 8571 1000. If you need to speak to someone in your own language contact TIS on 13 14 50 and ask them to connect you to 8571 1000.

如果您對上述服務有任何疑問，請致電 8571 1000 與 Greater Dandenong 市議會聯絡。如果您需要使用自己的母語查詢，請致電 13 14 50 與 TIS 聯絡，然後要求其為您接通 8571 1000。